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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat te weinig kinderen worden ingeënt tegen 
mazelen (ingezonden 9 september 2010). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht1 dat te weinig kinderen worden 
ingeënt tegen mazelen? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat de ondergrens van 95 procent 
van de kinderen bij de tweede vaccinatieronde niet wordt gehaald? 

Vraag 3
Wat is oorzaak dat bovengenoemde ondergrens in Nederland niet wordt 
gehaald? 

Vraag 4
Welke groeperingen binnen onze samenleving laten hun kinderen niet 
inenten tegen mazelen? 

Vraag 5
Wat kunnen de gevolgen zijn van het feit dat te weinig kinderen in Nederland 
worden ingeënt tegen mazelen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het wenselijk is een mogelijke uitbraak van een 
mazelenepidemie in zijn geheel uit te sluiten? Zo ja, op welke wijze gaat u dat 
bewerkstelligen? 

Vraag 7 
Bent u voornemens de inspanningen voor een hoge vaccinatiegraad met 
kracht voort te zetten?

1 de Volkskrant, 7 september 2010.
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